
 
Kuressaare Gümnaasiumi  

Hoolekogu koosolek  
PROTOKOLL NR. 12 

 
Kuupäev: 10.02.2015  
Koosoleku algus: 17.30  
Koosoleku lõpp: 19.30 
 
Koosoleku juhataja: Terje Nepper  
Koosoleku protokollijad: Kristi Sillart, Erika Salajõe 
 
Koosolekul osalesid hoolekogu liikmed:  

1. Terje Nepper 
2. Kristi Sillart 
3. Tiia Leppik 
4. Helina Laidla 
5. Maris Rebel 
6. Andu Truumure 
7. Ave Mägi 
8. Eve Tuisk 
9. Malle Tiitson 

 
Puudusid:  Gretten Vaga, Anu Lomp, Kairit Lindmäe, Minni Tang, Raimond Kannik, 
Ave Jõgi 
 
Lastevanemate esindajad: Evelin Tasa, Erika Salajõe, Eliis Paimre, Ave Kaal, Karina 
Rüüsak,  
 
Külalised:  
 
1. Maidu Varik, õppealajuhataja  
2. Anu Saabas, õppealajuhataja  
 
Päevakord:  
 
1. Olukorrast koolis- Anu Saabas 
2. 1. ja 2. veerandi õpitulemused- õppelajuhatajad Anu Saabas ja Maidu Varik 
3. Kuressaare Linnavalituses plaanidest hariduse vallas- Haridusosakonna juht Tiia 
Leppik 
4. Hoolekogu küsitluse kinnitamine 
5. Jooksvad teemad 
    * Arengud koolirõiva teemal 
 
Koosoleku päevakord kinnitati ühehäälselt. 



 
 

1.  Olukorrast koolis- Anu Saabas  
 
Anu Saabas andis lühidalt ülevaate koolis toimuvast. 
 

2. I ja II veerandi õpitulemused- õppelajuhatajad Anu Saabas ja Maidu 
Varik 

 
Anu Saabas saatis eelnevalt õpitulemused hoolekogu liikmete mailile. Hoolekogu 
liikmetel õpiltulemuste osas küsimusi ei ole olnud. Põhikooli õpitulemused on lisatud 
protokollile.  
Põhikooli astme õppelajuhataja rõhutas elukestva õppe vajalikkuse selgeks tegemist 
lastele juba väga varajases vanuses. 
Olümpiaadidel olid põhikooli osas osalejate arv suur, lõpetati heade tulemustega.  
 
Maidu Varik andis lühidalt ülevaate gümnaasiumi osa õpitulemustest. Gümnaasiumi 
astme olümpiaadide tulemused olid head.  
Lisaks olümpiaadidele on õpilased osalenud paljudes aine konkursidel. 
Tallinna Tehnikaülikool ja Tallinna Tehnikakõrgkool teeb KG -ga  koostööd, kutsudes 
gümnasiste Tallinnasse kooliga tutvuma.  
 

3. Kuressaare Linnavalituses plaanidest hariduse vallas- Haridusosakonna 
juht Tiia Leppik 

 
Käsitletud teemad: 
 

• Tiia Leppik andis ülevaate Tervise Arengu Instituudi korraldatud 2014 aasta 
lõpus toimunud uuringust Kuressaare linnas. Uuringu tulemuste järgi on 
Kuressaare üldhariduskoolide üheksandate ja üheteistkümnendate klasside 
õpilaste hinnangul alkoholi kättesaadavus lihtne ja tarbivus suur. Uuringu 
ülevaade lisatud protokollile. 

 
• Hariduspoliitika riigis viitab jätkuvalt riigigümnaasiumi loomisele.  

 
• 19.-20. veebruaril 2015. aastal on tulemas Kuressaares huvihariduskonverents. 

Konverentsi korraldab Kuressaare Linnavalitsus koostöös Kuressaare 
Gümnaasiumi huvikooli Inspiraga. Osalema on oodatud huvikoolide juhid, 
kohalike omavalitsuste esindajaid, ametnikke, huvikoolide pidajaid ning kõiki 
teisi huviharidusega seotud isikuid.  

 
 
 



        
 4. Hoolekogu küsitluse kinnitamine 
 
Helina Laidla saadab parandatud küsitluse kooli IT-osakonda. Küsitluse tulemuste 
töötlemisega hakkavad tegelema Maris Rebel ja Eliis Paimre. Küsitlus on üleval 
alates 16. veebruarist ja on mõeldud 4.–12. klassi õpilastele ja nende lastevanematele. 
Küsimuste keerukuse tõttu jäävad välja 1.–3. klassid. Küsitlus on üleval 1 kuu, 
vajadusel kauem. Analüüs valmib enne järgmist hoolekogu koosolekut.  
 
Otsustati, et välja jäävad järgmised küsimused:  
 

• Miks eelistasite Kuressaare Gümnaasiumit kooli valikul?  
• Kuidas suhtute hiina keele õppimise võimalusse Kuressaare Gümnaasiumis?  
• Kuidas suhtute õpilaste suunamist kooli poolt hambaarstile?  

Lisaks otsustati, et küsimused, mis puudutavad klassivälist tööd Kuressaare 
Gümnaasiumis ja huvitegevuse kohta liidetakse kokku. Samuti viia sisse muudatus 
küsimuses, mis puudutab õppeained ja õppekava, et ärgitada õpilasi ning 
lapsevanemaid kaasa mõtlema.  
 

5. Jooksvad teemad 
 

• Arengud koolirõiva teemal hetkel on peatunud, lastevanemate huvi puuduse 
tõttu. Otsustati uurida algklassiõpilaste vanemate käest. 

 
Järgmine hoolekogu koosolek 21. aprill 2015 
 
 
 
Koosoleku juhataja                                                            Protokollis  
Terje Nepper        Kristi Sillart ja Erika Salajõe 
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